



Studentrådet HF

## REFERAT

### Studentrådet HF sitt møte tirsdag 06.03.18, kl 16.15 i rom D152

Møteleder: Leif Bjarne Hammer  
Referent: Elin Juliussen

#### *Studentrådet HF's medlemmer:*

Fakultetsansvarlig	Karoline Nygård Jermstad
Internt ansvarlig	Leif Bjarne Hammer
Kommunikasjonsansvarlig	Sondre Rekdal
Læringsmiljø ansvarlig	Annbjørg Pasteur Stø
Musikk	Esther Torsvik Gieselmann
Språk og litteratur (ISL)	Victor Elias Okpe
Språk og litteratur (ISL)	Sandra Haltbakk
Språk og litteratur (ISL)	Anthony X. Domansky
Historiske studier DRV	Tor-Einar Siebke
Historiske studier DRV	Maria Helene Hanssen Beck
Historiske studier ARK	Johanne O. Torheim
Filosofi (IFR)	Mona Simers Mehus
Religionsvitenskap (IFR)	Eivind Rindal
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Astrid Østigård
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Marvel Leonhardsen
KULT	Ida J. Ingebrigsten
KULT	Maria Langenes Martinsen
Europastudier	Tara M.S. Aksnes
Europastudier	Tobias Røed
HTV HF	Gustav Hopen

#### *Meldt fravær:*

Musikk	David Brüggemann
--------	------------------

#### *Ikke møtt:*

HTV HF	Gustav Hopen
Historiske studier ARK	Tone-Merete Øverby

#### *Observatører:*

Studenttinget	Anja Beate Andersen
---------------	---------------------

### ***Studentrådet HF's saker***

#### ***Konstituering av møtet***

Innkallingen ble godkjent.  
Møteleder og referent valgt.

- Ref-sak 05/18**      **Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 20.02.18**  
Referatet ble godkjent med korreksjoner.
- Ref-sak 06/18**      **Saker fra Studentrådsrepresentantene. Orientering fra FTVene**
- IFR Har vært på seksjonsmøte  
Ser på arbeidsforholdene til læringsassistentene. Det er store forskjeller fra emne til emne. Alle oppfordres til å sjekke dette på sitt inst.
- ISL Har valgt ny PTV på spansk, mangler fortsatt noen
- Styre-Anja Jobber med
- politikk om digitalisering
  - NTNU Servicesenter
  - Campusprosjekt-møter
  - Studentvalget
- Musikk Ingenting å melde
- KULT Vært på ledermøte  
Ida er med i komite for beste underviser
- ARK Har endret på kontorvakttidspunktet
- IKM Jobber med å få inn PTVer og planlegger allmøte  
Har 2 nyansettelser
- EURO Vært på møte med programleder  
Har tatt opp en sak med studentombudet
- FTV Annbjørg Har vært på STi-møte, VT-møte ILM og referansegruppekurs
- FTV Karoline Har ryddet i loppene i dag  
Har vært på ILM og ansattgrp.
- FTV Leif Bjarne Jobber med å gjenopplive prisen for beste underviser  
Utvikling av læringsrom ved sandkassa bli sak på neste møte  
Har stått på stand og informert om ref.gruppekursene  
Har vært på STi-møte
- Elin Har gjort mange småting og har hatt vinterferie
- FTV Sondre Har vært på FTV-forum  
AU-møter, organiserer fotografering av ITVene
- Hva skjer på kontoret?**
- Musikk i skranken er ikke greit
  - Ikke gå for tidlig
  - Bakrus skal ikke gå utover jobben
  - Lag mapper på *ITV Dragvoll-området*
  - Standreglementet
- HF-sak 08/18**      **Sak om arbeidsprogrammet til STi**  
Annbjørg orienterte om arbeidsprogrammet til Studenttinget.  
Det ble en diskusjon rundt dette, vi kan ikke påvirke det da det allerede er vedtatt.  
Vi skal sende ut Dragvollkravet til alle STi-medlemmene til orientering
- HF-sak 09/18**      **Workshop om Studentdemokratiets framtid**  
Karoline orienterte litt om saken og så ble de delt opp i grupper og skulle diskutere:
1. Bør studentdemokratiet samles i ett hus?
  2. Hvordan ser ditt drømme- studentdemokrati ut?
- Innspillene vil FTVene ta med seg videre

**HF-sak 10/18**      **Strategi HF 2018-2025 \***  
Karoline orienterte om strategien på HF.  
Det legges strategi på alle nivå så ITVene blir med på prosessen på inst.nivået

**HF-sak 11/18**      **Eventuelt**  
Esther      Bestilling av pensumbøker på Akademia er meget kritikkverdige. De bestiller alt for lite bøker selv om de får riktig antall oppgitt fra inst. Ikke alle etterbestilte bøker er kommet enda!  
Flere inst. har opplevd dette.  
Det faglige utvalget er blitt dårligere.  
Eivind      Fikk en lys ide: Hva med å arrangere en masteruke? Han skal skrive ett notat om forslaget sitt til FTVene.

**Møtekritikk**

Innspillene tas til etterretning.

Møtet ble hevet 18.01

*Leif Bjarne Hammer*  
møteleder (sign.)

*Elin Juliussen*  
referent (sign.)